
Protokół z IV posiedzenia  

Rady Działalności Pożytku Publicznego Miasta Lublin V kadencji na lata 2023-2025 

15.05.2023r., g. 16:00, sala obrad Rady Miasta Lublin, Ratusz 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad 

2. Stwierdzenie kworum 

3. Przyjęcie porządku obrad 

4. Zapoznanie i zaopiniowanie sprawozdania z realizacji rocznego Programu współpracy 

Gminy Lublin z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 

ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za rok 2022 

5. Wolne wnioski 

6. Zamknięcie obrad 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Magdalena Łuczyn 

2. Marcin Kotowoda 

3. Paweł Markiewicz 

4. Piotr Rejmer 

5. Rafał Walczyk 

6. Magdalena Bielska 

7. Krzysztof Kowalik 

8. Piotr Choroś 

9. Jakub Kosowski 

10. Joanna Olszewska 

11. Anna Pajdosz 

12. Anna Szema 

13. Beata Janiszewska-Brudzisz 

14. Małgorzata Toczko 

15. Monika Kwiatkowska 

Nieobecni na posiedzeniu byli: Tomasz Tokarski, Dariusz Figura, Bartosz Margul. 

Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 



Otwarcia posiedzenia dokonał Pan Piotr Choroś, Współprzewodniczący Rady Działalności 

Pożytku Publicznego Miasta Lublin. Po stwierdzeniu kworum, przystąpiono do zatwierdzenia 

porządku obrad.  

 

WYNIK GŁOSOWANIA NAD PRZYJĘCIEM PORZĄDKU OBRAD: 

za – 15; przeciw – 0; wstrzymujących – 0 

 

W punkcie 4 głos zabrał Pan Piotr Choroś, Dyrektor Biura Partycypacji Społecznej, który 

przedstawił zgromadzonym procedurę związaną ze sporządzaniem sprawozdania z realizacji 

rocznego Programu współpracy Gminy Lublin z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego                                

i o wolontariacie. Wskazał, że jest to dokument, który bezpośrednio odnośni się do Programu 

współpracy a jego kształt pozostaje syntetyczny, aby nie kopiować innych sprawozdań 

sektorowych. Kolejno, głos zabrał Pan Krzysztof Kowalik, który przedstawił uwagi do treści 

sprawozdania, które odnosiły się do:  

 wskazania źródła różnicy pomiędzy liczbą dotacji przyznanych w trybie 

pozakonkursowym a trybem 19a;  

 braku wykazu lokali będących własnością Gminy Lublin a udostępnianych 

organizacjom pozarządowym; 

 braku informacji o ofertach rozpatrzonych pozytywnie i negatywnie w poszczególnych 

konkursach; 

 braku informacji o wysokości przyznanych dotacji poszczególnym organizacjom 

realizującym zadania po raz pierwszy; 

 braku informacji o udzielonych dotacjach w trybie art. 12; 

 braku informacji o wysokości środków finansowych przekazanych poszczególnym 

organizacjom; 

 braku informacji o zawartych umowach partnerskich z organizacjami pozarządowymi; 

 braku informacji o kanałach informacyjnych udostępnianych organizacjom 

pozarządowym; 

 braku informacji o  komisjach dialogu obywatelskich i ich pracach; 

 braku informacji o liczbie ogłoszonych otwartych konkursów ofert. 

Pan Krzysztof Kowalik wskazał, że stosowna uchwała obliguje Prezydenta do zamieszczania 

takich informacji w sprawozdaniu, poddając jednocześnie pod wątpliwość, czy takie 



sprawozdanie powinno być głosowane i czy jest to sprawozdanie sporządzone zgodnie                         

z wymogami.  

Pełna lista uwag zgłoszonych przez Pana Krzysztofa Kowalika stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

Piotr Choroś zgodził się co do zasadności uwag, deklarując jednocześnie, że sprawozdanie 

zostanie uzupełnione o wskazane punkty. Po zakończeniu dyskusji postanowiono                                   

o odstąpieniu od głosowania w związku z koniecznością uzupełnienia sprawozdania. Przyjęto, 

iż Rada zaopiniuje sprawozdanie w drodze głosowania obiegowego. 

Kolejny punktem obrad były wolne wnioski. Podjęto temat zmiany uchwały określającej tryb 

funkcjonowania Rady w przedmiocie wprowadzenia do uchwały możliwości dopuszczenia 

posiedzeń RDPP w trybie online. Pani Beata Janiszewska-Brudzisz zabrała głos, wskazując, 

że do procedowania takiej zmiany konieczne jest zapewnienie odpowiedniej jakości sprzętu 

umożliwiającego bezproblemowe uczestnictwo w posiedzeniu.  

Po wyczerpaniu się tematu obrad, posiedzenie zostało zamknięte.  

 

Współprzewodniczący Rady 

Piotr Choroś 

 

Protokół sporządziła: Jagoda Włoch 


